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Protokoll fört vid styrelsemöte, Enebybergsgymnasterna, 812000-1949 
Onsdag den 8 maj, 2024 
Enebybergsgymnasternas kansli Danderyds gymnasium samt digitalt 
_________________________________________________________________________________ 
Närvarande på plats: Cecilia Täkte, Linda Stridh, Zenja Hebib, Caroline Haaber-Bernth  
Närvarande digitalt: Maria Wallerström och Sara Lundin 
Närvarande verksamhetschef: Emelie Kling 
Frånvarande: Anna Holmquist 
 
 
§ 1 Mötets öppnande  
Cecilia hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av sekreterare  
Styrelsen beslutade att utse Caroline Haaber-Bernth att föra protokoll under mötet. 
 
§ 3 Val av justerare 
Styrelsen beslutade att utse Cecilia Täkte och Linda Stridh att justera protokollet. 

§ 4 Godkännande av dagordning  
 Cecilia gick igenom agendan och styrelsen godkände dagordningen. 

§ 5 Genomgång av beslutslogg 
Punkter på beslutsloggen följdes upp vid mötet §§ 10-13. 

§ 6 Rapport från kansliet 
Skriftlig rapport från kansliet gicks igenom.  

§ 7 Godkännande av dokument 
Följande dokument godkändes: Enebybergsgymnasternas policy för Internet och sociala medier 

§ 8 Godkännande av dokument 
Följande dokument godkändes: Förväntningar på gymnaster 

§ 9 Reflektioner från Våruppvisning 
Konstaterades att årets våruppvisning med tema Disney gick bra över lag. Diskuterades vad som hade 
gått bra och lärdomar att ta med sig inför kommande event.  

§ 10 Underskrift protokoll  
Ett flertal protokoll som saknade underskrift signerades. 

§ 11  Inkommen motion: Utveckling av Elitverksamhet i Enebybergsymnasterna  
Atgärdsplan och nästa steg i arbetet kopplat till inkommen motion diskuterades. Snarast behöver input 
från Emelie och anställda ledare tas fram inför schemaläggning kommande termin.  

§ 12 Inkommen motion: Tävlingskostnadsersättning för gymnaster på högsta nationella och 
internationella seniornivå 
Emelie kontaktar det föräldrapar som har anmält sig att de är intresserade av att hjälpa till att ta fram 
en policy och se över förslag till finansiering för att driva arbetet vidare.  
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§ 13 Ungdomskommitté 
Beslut fattades att initiera en Ungdomskommitté. GF Öst kan stötta vid införandet, de arrangerar en 
träff efter sommaren som vi hoppas kunna skicka en representant till.  

Emelie sammanställer erhållen input från andra föreningar som arbetar med ungdomskommitté.  

§ 14 Information 
Informerades om resultatet av spårval inför kommande termin. Noterades att ca hälften av 
gymnasterna i BAS12 valt det röda spåret och hälften det lila spåret och några få det gula spåret. 
Resultatet blir att två nya ungdomslag bildas. 

§ 15 Övriga frågor 
 Val av årets gymnast.  

Noterades att beslut fattats via mail före våruppvisningen avseende Årets gymnast: 
Beslut Ísak Máni Pálmarsson Minimixen och Tuva Bohlin från BAS11 grön 

 Ytterligare deltagande gymnaster på SM. 
Två gymnaster i J/S Dam har fått med mycket kort varsel erbjudande att tävla SM med STG. 
Poängterades vikten av att vi kommer överens om hur kostnader fördelas i förväg. 
 

§ 16 Mötets avslutande  
Cecilia Täkte tackade alla för mötet och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
Ordförande och justerade   Vid protokollet 
 
 
____________________________ ___________________________________ 
Cecilia Täkte              Caroline Haaber-Bernth 
 
Justerade    
 
 
____________________________  
Linda Stridh             
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§ 2 Val av sekreterare  
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Följande dokument godkändes: Förväntningar på gymnaster 


§ 9 Reflektioner från Våruppvisning 
Konstaterades att årets våruppvisning med tema Disney gick bra över lag. Diskuterades vad som hade 
gått bra och lärdomar att ta med sig inför kommande event.  
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internationella seniornivå 
Emelie kontaktar det föräldrapar som har anmält sig att de är intresserade av att hjälpa till att ta fram 
en policy och se över förslag till finansiering för att driva arbetet vidare.  
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§ 13 Ungdomskommitté 
Beslut fattades att initiera en Ungdomskommitté. GF Öst kan stötta vid införandet, de arrangerar en 
träff efter sommaren som vi hoppas kunna skicka en representant till.  


Emelie sammanställer erhållen input från andra föreningar som arbetar med ungdomskommitté.  


§ 14 Information 
Informerades om resultatet av spårval inför kommande termin. Noterades att ca hälften av 
gymnasterna i BAS12 valt det röda spåret och hälften det lila spåret och några få det gula spåret. 
Resultatet blir att två nya ungdomslag bildas. 


§ 15 Övriga frågor 
 Val av årets gymnast.  


Noterades att beslut fattats via mail före våruppvisningen avseende Årets gymnast: 
Beslut Ísak Máni Pálmarsson Minimixen och Tuva Bohlin från BAS11 grön 


 Ytterligare deltagande gymnaster på SM. 
Två gymnaster i J/S Dam har fått med mycket kort varsel erbjudande att tävla SM med STG. 
Poängterades vikten av att vi kommer överens om hur kostnader fördelas i förväg. 
 


§ 16 Mötets avslutande  
Cecilia Täkte tackade alla för mötet och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
Ordförande och justerade   Vid protokollet 
 
 
____________________________ ___________________________________ 
Cecilia Täkte              Caroline Haaber-Bernth 
 
Justerade    
 
 
____________________________  
Linda Stridh             
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